
Amsterdam, 03-03-24 
betreft: bestemming Lutkemeerpolder,  
 

Geachte Rutger Groot Wassink, 
 
Ik ben een Amsterdamse Grootouder, die zeer bezorgd is over de toekomstige leefomgeving van de 
kleine kinderen van nu en de volgende generaties. 
Ik volg daarom intens de ontwikkelingen m.b.t. de Lutkemeerpolder.  
U bent wethouder met o.a. in de portefeuille 'Masterplan Nieuw-West. Ik stuur daarom deze mail 
naar u. 

Ik heb heel lang gedacht dat het wel goed zou komen met het behouden van de Lutkemeerpolder, 
gezien de samenstelling van het Amsterdams college (Groenlinks, PvdA, D66). 
Maar ik ben zeer teleurgesteld in het beleid van het college tot nu toe; de polder dreigt verkwanseld 
te worden.  
Waarom kiest Amsterdam er nog steeds voor om op dit prachtige vruchtbare stukje land 
distributiegebouwen neer te laten zetten? Het college heeft de mond vol heeft van duurzaamheid en  
groen, maar dit geldt kennelijk niet als het gaat om de bestemming van de polder. 
Terwijl dit het enige stukje land in de regio van Amsterdam is waar het verbouwen van groente, 
fruit, noten mogelijk is. En daarvoor bestaan al zeer gedetailleerde plannen*. 
 
Het is toch niet moeilijk om te bedenken dat een voedselpark voor de bewoners van Nieuw-West 
veel meer waarde heeft dan distributiegebouwen plus het vrachtverkeer dat daarbij hoort. En niet 
alleen nu, maar juist ook in de toekomst. 
Voor een voedselpark is in de regio van Amsterdam geen alternatief. 
Maar het plaatsen van distributiegebouwen kan wel op een andere plek. 

Amsterdam kan met een beslissing voor het behoud van de Lutkemeerpolder en voor het mogelijk 
maken van een voedselpark laten zien dat ze serieus bij wil dragen aan de noodzakelijke transitie 
van onze economie (waarden boven waarde(geld)) en voedselproductie (lokaal en natuurinclusief) 
en kan daarmee een voorbeeld zijn voor andere steden. 

Ik wil u vragen u voor te stellen hoe de Lutkemeerpolder er in 2035 uit ziet: 
Als een volwaardig voedselpark of als terrein met grijze dozen en veel vrachtverkeer. 
En hoe u vanuit 2035 terugblikt op de beslissing t.a.v. de polder en uw bijdrage daaraan. 
 
Daarom mijn dringend verzoek om het college te bewegen om  
1e. geen vergunning meer af te geven voor distributiegebouwen in de Lutkemeerpolder, maar 
samen met die bedrijven op zoek te gaan naar een andere lokatie en 
2e. het mogelijk te maken dat de plannen voor een voedselpark gerealiseerd worden. 
 
U draagt daarmee bij aan het behalen van de klimaatdoelen. 
 
Vriendelijke groeten, 

Margriet Goddijn, 
Amsterdamse Grootouder voor het Klimaat 



 
* Zie: https://voedselparkamsterdam.nl/wp-content/uploads/2023/05/Bodemplan-Lutkemeer-
mei2023.pdf 
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